
Gunn Marit Lindmoen -Ordførerkandidat 

 

• Parti: Pensjonistpartiet, Våler 

• Alder: 64 år 

• Status: Gift 

• Yrke: Autorisert tannhelsesekretær 

 

 

Hvem er du? 

 

– Jeg er en stolt skogfinne med sterke røtter og identitet fra stedet jeg har vokst opp. 

Jeg gir meg ikke fort, er utholdende, liker å finne løsninger, har humor og elsker å få 

le. Jeg er glad i mennesker, er nysgjerrig og interessert, og vil helst ha en politisk 

hånd på rattet der jeg kan bruke mine meninger og ideer. Jeg liker å se resultater av 

det jeg gjør, er interessert i kultur og helt avhengig av musikk. Jeg får lett kontakt 

med folk, og kan være en som blir betrodd ting. Jeg mener jeg er en støttende 

person. Jeg kommer aldri for sent på jobb eller på møter, og er kanskje allsidig siden 

jeg har styreplass og interesser i NAF, og i fagforeningsarbeid. Jeg er interessert i 

jakt og rovdyrpolitikk, og har sittet i mange styrer – nevner her bare skogfinske 

foreninger, i motorsportsklubb og i DNT i mange år. Min sterkeste rolle er kanskje 

blandingen «oppfinner og igangsetter». Jeg skjønner hvorfor Askeladden ville ha 

ulike hjelpere med ulike roller – for å få til den viktige progresjonen. 

 

 

Hva gleder du deg til akkurat nå? 

 

– Jeg gleder meg til å se fine resultater fra barnebarnet på 16 år på Norway Cup i 

sommer. Jeg gleder meg til ulike mulige konserter, der også barnebarnet på åtte år 

med trommer inngår, jeg gleder meg til kino 1. dag jul, til en reise til Växjö i Sverige i 

oktober, og til Island i september. Jeg ser også fram til å møte enda flere gode 

mennesker på min vei, det seg være i den ene eller andre sammenhengen. 

 

Hvis du blir ordfører, hva er det første du ønsker å gjøre? 

 

– Det er å skaffe full oversikt over kommuneøkonomien og næringslivsmuligheter. 

Alle krefter starter der, og ellers tilrettelegge for den demografien Våler tross alt 

består av. Slik kan vi få trygge lokalsamfunn for unge som eldre, at vi løfter fram den 

gode kulturen og det levende livet i bygda – kanskje til og med bli sterkere. Jeg vil 

også appellere til de som aldri spiser ute på våre serveringssteder – ta en tur dit og 

støtt bedriftene, og få deg et godt måltid samtidig! Dessuten er kulturskolen 

kjempeviktig i alle kommuner, også vår. Jeg vil ta vare på de unge i hverdagslige 

sysler, slik Blomsterpikene gjorde med den fine ungdommen fra ungdomsskolen i år. 

De er sikkert stolte av å se blomstene de var med og plantet, og at de får vokse og 

gro i hele sommer. Blomster er for hele bygda – det er kjærlighet og sanselig 

folkehelse i slik. 



– Hva brenner du for? 

 

– Det er rett og slett bygda mi. Det å skape arbeidsplasser, og herunder Haslemoen 

leir som må fylles med forsvar igjen. Men også små og mellomstore bedrifter, er viktig 

for meg. Våre store bedrifter må profileres mye mer på kommunens hjemmeside. Det 

å få lagt ut flere nye og spennende tomter – for det er klart at Våler er 

konkurransedyktige der i pris og utseende – for det finnes ikke penere bygd enn 

Våler! Jeg brenner for at sommerkafeer og lørdagskafeer blir besøkt, og blir den 

viktige møteplassen vi virkelig trenger i grendene. Jeg er også opptatt av boliger for 

aleneboende – til en pris de kan klare å betjene, samt turisme, friluftsliv med jakt og 

fiske er viktig på begge sider av Glomma. Våler har ansvaret for flere ratifiserte 

minoriteter, og de må vi løfte konkret og tydelig fram. Jeg brenner for å fortsette 

motstanden mot flere oppføringer av vindturbiner i norsk natur, og mot salg av jord og 

skog. 

 

Vise din egen annonse her? 

 

– Hva angrer du på? 

 

– Jeg angrer noen ganger på at jeg ikke tok flere sjanser. Jeg angrer på at jeg ikke 

dro til Elverum cup og så på barnebarna spille fotball nylig. At jeg noen ganger ikke 

har telt de få tallene 1–20 og tenkt meg om før jeg har svart, konkludert eller tatt valg. 

Væren skal være lynkjapp i huet, har jeg lest – på godt og vondt da sikkert. Jeg 

angrer også på at jeg ikke meldte meg ut av Arbeiderpartiet mye tidligere. 

 

– Hva er det rareste du lærte på skolen som du fortsatt husker? 

 

– Det er mye. Det må være noe rundt forplantningslære. Det var skralle greier. Eller 

at vi ikke fikk gå med klistremerker på sekken, hvor det sto «Nei til EF». 

 

– Er det en «trend» i dag som irriterer deg? 

 

– Ja, det er kanskje at man ser flere og sterkere behovsbarn. Det blir litt for mye 

«meg og jeg»-albuer og et 

manglende syn på andre. Kanskje at mange ikke «ser» det som skal gjøres, og at PC 

blir viktigere enn alt annet. Eller at folk omtrent må ha rødvin til kjøttkakene sine, og 

oftere og oftere på kveldene kanskje. Jeg blir også oppgitt av eldre som fremdeles 

sitter med en minstepensjon under fattigdomsgrensa. Nye trender må på ingen måte 

føre oss vekk fra norsk kulturarv – der er partiet og jeg bastant i synet. Vi har bare 

vært sjølstendige siden 1905 – tross alt. 

 

– Hva liker du aller best å gjøre på fritida? 

– Jeg liker å gå en tur i stillhet på en sti av barnåler, eller å være i drivhuset og ordne 

blomsterbed. Jakt har også blitt moro. Ellers liker jeg å strikke, bake, skrive og å 

tenke på ting vi kan ta opp politisk samtidig med at en kjenner på at det er «øss og 

vi» i vårt parti. 



 

– Hvis en forfatter skulle skrive en bok om deg, hva ville tittelen vært? 

– Jeg har levd et interessant og spennende liv. Kanskje denne boka ville ha avslørt 

en del av meg, som mange ikke kjenner til: «Fra invitasjon til gruppemøte i Ap fra 

Bjørn Tore Godal, hybel ved siden av Stay Behind i Grønlandsleiret i Oslo, spasertur 

gjennom Repherbahn, besøk i Maria Magdalena grotten i Saint Baume, arbeid i 

sekretariatet for WRC, pokal i svensk bilcross, til retreat i katolsk kloster på Nesøya». 

Den boka tror jeg folk kanskje ville ha lest. 

 
 


